
Zápis z 19. Řádného zasedání AS FEL 

konaného 7.XI.2008 od 9 hodin  
 

Přítomní:  Sláma, Lev, Kříha, Hoffmann, Navara, Pěchouček, Fuka, Bujaček, Novák, Holub, Ţáková, Jeţdík, 

Dobiáš, Butta, Kolář, Půlpitel, Kubínyi, Skalický, Boreš, Kroupa 

 

Hosté:  Boris Šimák, Zbyněk Škvor, Pavel Ripka, Ivan Jelínek, Jan Bílek 

1. Schválení programu 
1. Schválení programu 19.zasedání AS FEL 

2. Schválení zápisů z 

 18. zasedání dne 10. 10. 2008 

 17. zasedání dne 27. 6. 2008 

 14. zasedání dne 25. 4. 2008 

3. Delegát do RVŠ 

4. Informace z jednání KOPRu 

5. Schválení statutu ČVUT FEL a Organizačního řádu 

6. Schválení "Podmínek pro přijetí ke studiu ve studijních programech uskutečňovaných na ČVUT FEL" 

7. Projednání "Směrnice děkana pro přijímací řízení 2009" pro bak. a mag. studium 

8. Budoucí programy na FEL 

9. Různé  

  Propagace diskusního fóra FEL 

10. Datum příštího zasedání 

 

Program byl schválen: 15 / 0 / 1        (čas 0.11:00) 

2. Schválení zápisů z  
 

18. zasedání dne 10. 10. 2008 

Schváleno: 14 / 0 / 2       (čas: 0.13:00) 

17. zasedání dne 27. 6. 2008 

přesunuto na následující zasedání AS FEL 

14. zasedání dne 25. 4. 2008 

Schváleno: 15 / 0 / 4       (čas: 0.42:00) 

3. Delegát do RVŠ 
 

Profesor Ripka byl navrţen na delegáta ČVUT FEL pro další funkční období do RVŠ 

 

Byla navrţena volební komise ve sloţení Novák, Lev, Dobiáš 

Komise byla schválena: 13 / 0 / 4       (čas: 0.23:00) 

 

19/ 1 AS FEL deleguje prof. Ripku do RVŠ jako zástupce FEL 

 Hlasování: 18 / 0 / 0        (čas: 0.47:00) 

Volba delegáta proběhla tajným hlasováním a usnesení bylo schváleno. 

4. Informace z jednání KOPRu 
Mluvčí KOPRu informoval o jednání komise. V příloze 1 zápisu ze zasedání AS FEL je uveden zápis z jednání 

komise. V diskuzi bylo zdůrazněno, ţe je třeba podpořit spolupráci kateder s PR oddělením při propagaci 



konkrétních výsledků práce kateder, zejména v rámci DoD (Dny otevřených Dveří). Zdůrazněna nutnost úpravy 

webu fakulty. Za AS FEL bude koordinovat práci mluvčí KOPR.   (čas: 0.25:00) 

5. Schválení Statutu ČVUT FEL a Organizačního řádu 
 

19/ 3 AS FEL schvaluje návrh Statutu ČVUT FEL a Organizačního řádu. 

 Hlasování: 14 / 2 / 3       (čas: 1.33:00) 

Návrh byl schválen tajným hlasováním, bylo dosaţeno potřebné 3/5 většiny všech členů AS FEL 

 

6. Schválení „Podmínek pro přijetí ke studiu ve studijních 

programech uskutečňovaných na ČVUT FEL“ 
 

Pedagogická komise materiál k bodům 6 a 7 projednala. Závěry PK byly do předloţeného materiálu 

zapracovány. Proběhla diskuze, na jejímţ základě byly rozšířeny podmínky pro přijetí bez přijímacích zkoušek. 

Bylo doporučeno v souhrnu materiálů pro uchazeče o studium uvést jednoznačný odkaz na materiál definující 

přepočet z různých typů klasifikace. 

 

19/ 2 AS FEL schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu ve studijních programech uskutečňovaných  

na ČVUT FEL 

 Hlasování: 14 / 1 / 4        (čas: 1.10:00) 

Usnesení bylo schváleno. 

7. Projednání „Směrnice děkana pro přijímací řízení 2009“ 
V diskuzi bylo konstatováno, ţe kapacity programů budou upřesněny ve vazbě na zpřístupnění elektronické 

přihlášky. Pan senátor Kolář se dotazoval vedení na celkovou finanční náročnost nově nabízených bakalářských 

programů pro rok 2009. Dotaz nebyl zodpovězen. M. Půlpitel se ptal p. děkana, jestli je rozumné vypisovat 

přijímací řízení na stávající studijní program EaI obor výpočetní technika a program STM, kdyţ p. děkan nemá 

garantovanou výuku pro tyto programy. Pan děkan sdělil, ţe nedošlo k vytvoření Fakulty informatiky a program 

STM je tedy garantován zaměstnanci FEL.      (čas: 1.48:00) 

8. Budoucí programy na FEL 
Děkan Šimák reagoval na podněty a ve svém příspěvku zdůraznil nutnost vytvoření koncepce ČVUT. Tato 

koncepce by měla podpořit vznik nových oborů realizovaných ve spolupráci více fakult podle zájmu studentů a 

společenských potřeb. AS FEL tuto myšlenku podpořil. Přítomní zástupci AS ČVUT byli poţádáni, aby tyto 

trendy podpořili v rámci AS ČVUT. M. Půlpitel v reakci na M. Pěchoučka řekl, ţe je nerozumné blokovat 

jednání s přípravným týmem FI. Nové informatické studijní programy FI kladně projednal AS ČVUT a je 

v zájmu FEL se s budoucí FI domluvit.      (čas: 1.50:00) 

9. Různé 

Propagace diskusního fóra FEL 
M. Půlpitel informoval o statistice vyuţití diskusního fóra viz příloha 2. V rámci úprav webu by tedy bylo 

záhodno zvýraznit diskusní fórum.       (čas: 0.25:00) 

 

Vyjádření LK AS FEL k dotazu doc. Koláře z předchozího zasedání 
Znění stanoviska LK AS FEL: 

"Vedení FEL v případě rozšíření/doplnění Oborové rady oboru IVT postupovalo v souladu s platnými předpisy. 

LK AS FEL však vyjadřuje překvapení, ţe záleţitost nebyla předem projednána s předsedou oborové rady."  

S tímto stanoviskem souhlasila legislativní komise kromě Martina Půlpitla.  (čas: 1.58:00) 



 

Děkan informoval o přípravě smluv mezi FEL a FIT. Na základě diskuse AS FEL zvolil formu sledování tohoto 

procesu prostřednictvím zřízení komise pro sledování smluv s FIT. 

Hlasování o tomto návrhu: 9 / 1 / 8 

Navrţená komise ve sloţení Půlpitel, Kolář, Dobiáš, Novák, Pěchouček, Navara, Ţáková, Hoffmann, Lev, 

Skalický, Holub, Kříha byla schválena hlasováním:  17 / 0 / 1    (čas: 2.17:00) 

Mluvčím komise je Dr. Kříha. 

 

Proděkan Jelínek informoval o uzavření ankety za letní semestr. Pracuje se na jejím vyhodnocení. Ankety se 

zúčastnilo pouze 16% studentů. Proděkan navrhuje, aby pro vyhodnocení výsledků ankety pracovala komise ve 

stejném sloţení jako v případě zpracování zimního semestru. Vzhledem k nepřítomnosti navrhovaného předsedy 

komise bude tento bod projednán při příštím zasedání AS FEL. 

 

AS FEL byl informován o konferenci „Současná úloha a postavení studentů na vysokých školách 2008“ 

s podtitulem  „Ekologická stopa českých vysokých škol“, která se bude konat 27.-28. listopadu 2008 v Brně. 

 

10. Datum příštího zasedání  
Datum příštího zasedání AS FEL bude dne 12. 12. 2008.    (čas: 2.19:00) 

  



Příloha 1 

Schôdzka KOPR AS FEL dňa 03. 11. 2008  
 

Prítomní 

 

AS FEL: Petr Boreš, Karol Bujaček, Tomáš Kroupa, Michal Kubínyi, Martin Půlpitel, Jan Sláma 

 

odd. PR (dekanát): Otakar Vlček, Jaroslava Weiserová 

 

Zhrnutie a závery 

 

Deň otvorených dverí 

 O. Vlček v krátkosti informoval o priebehu dňa otvorených dverí, voľba trás je stále v príprave (mali by 

byť zverejnené na webe). 

 Poukázanie na nepotešiteľný stav, kedy krátko pred DOD nie sú zrejmé pravidla prijímacích skúšok, 

stav programov (nové/staré). 

 Miestnosť T2:C4-80 — moţnosť premietania krátkych video prezentácií na plátne. Snaha zhromaţdiť 

niekoľko zaujímavých exponátov do tejto miestnosti (do budúcnosti: pre odd. PR je problematické mať 

prehlad o všetkých zaujímavých veciach na katedrách, preto je dôleţitá aktívna spolupráca katedier pri 

výbere zaujímavých vystaviteľných / prezentovateľných vecí). 

 Moţnosť umiestnenia prezentácí aj na web stránkach fakulty. 

 

Web stránky fakulty 

 Sprehľadniť celú štruktúru. Výraznejšie oddeliť informácie pre záujemcov, študentov, zamestnancov, 

firmy a priemysel,… 

 Anglická verzia je zastaralá, obsahuje neaktuálne a nepresné informácie. Anglická verzia by mala 

obsahovo pribliţne kopírovať českú verziu. 

 Moţné aj iné jazykové mutácie, napríklad arabská, ruská, vietnamská,… Vo forme krátkej kompaktnej 

informácie (~ 3 normostrany). 

 Vhodnosť drobných úprav (v informáciach o fakulte IČO, číslo popisné; ikona RSS kanálu,…). 

 

Elektronická prihláška 

 Stav je ţalostný (napr. v porovnaní s elektronickou prihláškou VUT Brno). 

 FEL nemôţe priamo ovplyvniť e. p., pretoţe tá je v kompetencii rektorátu (VIC). 

 

Prijímacie riadenie 

 V prípade zavedenia „dynamických“ prijímacích skúšok výrazne upozorniť nastupujúcich študentov na 

veľkú úmrtnosť v predmetoch ako matematika/fyzika počas prvého semestru (tj. aby nemali pocit, ţe 

nekonanie prijímacích skúšok znamená zníţené nároky). 

 Termín odovzdania prihlášok čo najneskôr, termín odpovede o prijatí čo najskôr — pre záujemcu pocit 

istoty o prijatí. 

 V odpovedi o prijatí zdôrazniť výhody neskoršieho septembrového zápisu (započítavanie do celkovej 

doby štúdia). 

 Moţné kroky ako osloviť prijatých bez prijímačiek (tj. moţné rozhodovanie v štýle tam uţ som to videl, 

pôjdem tam). 

 Sprehľadniť informácie na webe a celkovo zlepšiť ich dostupnosť, opustiť model veľa textu — málo 

informácií. Moţné zaradenie modelových príkladov (ako podať prihlášku,…). 

 

Zapísal: K. Bujaček 

  



Příloha 2 

Statistiky diskusního fóra  
 

Počet příspěvků za poslední 2 roky:   16576   (v průměru 159 příspěvků týdně)  

Počet příspěvků za poslední rok:    7546  (v průměru 145 týdně) 

 

Počet uţivatelů, kteří se přihlásili za poslední rok alespoň jednou: 2432 

 

Záznamy: 

- rok 2007: https://forum.feld.cvut.cz/awstats/2007/ (začíná od července) 

- rok 2008: https://forum.feld.cvut.cz/awstats/ 

 

Martin Půlpitel 

 

https://forum.feld.cvut.cz/awstats/2007/
https://forum.feld.cvut.cz/awstats/

